
REFERAT

Tentativ Dagsorden
Skolebestyrelsesmøde Vestre Skole d. 12/04  2021 Kl. 19:00 - 21:00

● Afbud: Winnie.
● Valg af referent: Stephan
● Godkendelse af dagsorden.

○ Dagsorden godkendt.

ORIENTERING (20 min)
● Introduktion til mødet.
● Næstformanden har det planlægningsmæssige ansvar i den

kommende tid.

● Skolens Ledelse.
- Økonomi.

- Kristian fremlægge forventet resultat 2021. Samlet for
Vestre skole er årets forventede resultat inkl. ovf. 2020
1.768.345 kr.

- Det ser samlet set godt ud.
- Skolens APV.

- Vestre skole har forbedret sig ift. sidste APV.
- Vi har i arbejdsmiljøgruppen i den kommende tid fokus

på “samarbejdet med dine nærmeste kollegaer”.
● SB formand.

○ Der har ikke været henvendelser til Kim og Carsten.
● Personalerepræsentanter:

○ Undervisning.



i. Der er løbende nyt og ændringer ift. COVID-19. Det er
et vilkår men også krævende. Vi holder humøret oppe.
Børnene er glade for at være tilbage.

ii. Vi har fået en ny arbejdstidsaftale. Den fremlægger vi
(Esben/TR og Kristian/Skoleleder) for lærerne på
onsdag - d. 14/4-21.

○ Fritid.
i. COVID-19 udfordre de kendte strukturere i både SFO

og Klub.
ii. Fritid og Undervisningen har forskellige retningslinjer

og dette udfordrer.
iii. SFO arbejder mere årgangsbaseret og dette har

fordele.
iv. Trivselstimer online udfordrer.
v. Klubben har afholdt en pædagogisk eftermiddag med

fokus på fysisk indretning og pædagogik. Det bliver en
spændende proces :)

DEBAT (25 min)
● Status på nyeste Corona-gen-åbning.

○ Vi skal løbende forholde os til nye retningslinjer.
○ Feedback og spørgsmål?

i. Feedback: Det er et passende informationsniveau til
forældre. Vi hører noget, når det er vigtigt.

ii. Kristian:
1. Personalet “gør” det godt.
2. Vestre har haft fokus på at fastholde skoledagens

længde og lektionsindholdet.



3. Vestre skole fastholder de udmeldte
afgangsprøver.

4. Vestre skole har haft fokus på at reducere
lærerens

5. Vi har fortsat fokus på legezoner og har ændret
lidt i frokostpausetidspunktet.

6. Alle børn er generelt glade for at vende tilbage.
7. I Indskolingen er der et hovedfokus fagligheden.
8. Vestre skole modtager snarest et mindre beløb til

at kompensere for mulige
Corona-19-udfordringer. Det kan være til faglige
og/eller trivselsfremmende indsatser.

9. Vi har ændret i udskolingens pausetidspunkt. Vi
har valgt udskolingen fordi det vil medfører
færrest forandringer på hele skolen.

● Henvendelser til SB:
- ingen henvendelser.

● Opfølgninger fra  seneste SBmøde.
● Status vedr. udearealerne.

○ Gitte tager en kontakt til Winnie med henblik på et status.
● Status vedr. Outdoor Silkeborg.

○ Maria har kontaktet Rawfit men der er ikke kommet et svar.
○ Sydbyens aktivitetsråd tager ikke stafetten ift. Outdoor

Silkeborg
○ Conny: Vi er i kontakt med “Broen” vedr. aktivitetsressourcer.
○ Vi er i dialog med Aqua herunder “Økobasen”

● Status på Bedsteforældreordningen”.
○ Kristian tegner et abonnement.

● Trafikudvalget.



○ Vi er pt. ikke kommet videre. Kim og Kristian arbejdere
videre.

● Trivselspolitik - inspirations “oplæg”.
○ Oplæg ved Kristian med afsæt I Gødvadskolen´s

trivselspolitik. Det kunne være ønskeligt med et overskueligt
opslagsværk.

○ Feedback:
i. Fint oplæg.
ii. Gerne med fokus på trivselspolitik (ikke anti).
iii. Også gerne med fokus på bevægelse, kost, dannelse

og læring.
iv. Og vi finder noget af det der allerede foreligger på

skolen.
v. Kristian igangsætte en proces

EVALUERING (5 min)
● Ingen punkter

BESLUTNING (10 min)
● Elevplaner.

○ Der tilgår ikke elevplaner inden sommerferien. Der tages
initiativ til trivselsfremmende arrangementer. Hvis dette er
muligt ift. de værende COVID-19 restriktioner.

○ Input: Trivselsorientering ift. de små, hvor eleverne ikke er
informative når de kommer hjem. Det kunne være et virtuelt
forældremøde hvor man taler om klassens trivsel.

● Skolemad (valg af leverandør).
○ Vestre skole har en kontrakt med en ny leverandør: Tines

køkken.



○ Feedback: Skolebestyrelsen har ikke tidligere været
involveret i beslutningerne omkring valget af
køkken/leverandør.

EVENTUELT (10 min)
● SSP-repræsentant (Rasmus B.) vil gerne deltage ved næste

møde. Det er OK.
● Er der en sorgplan på Vestre skole? Ja
● Der kommer et ny dato for næste SB-møde i maj. Undgå gerne

uge 21. Der er et møde d. 14/6.
● Lærerne blev mega glade for flødebollerne :)


